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Samlesak for spørsmål

Kommunestyret 18.10.2021:

Behandling:
Los stilling, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista
Vil det bli lyst ut etter en ny ansatt i LOS prosjektet?

Oversendelsesforslag til formannsskapet, foreslått av Trygve Hagland, Karmøylista
Karmøy Hundeklubb har i mange år hatt,på det gamle idrettsanlegget på Avaldsnes,en leieavtale
om bruk av kjellersalen,til klubbaktivitet og inngjerdet uteareal til opptrening av hunder og
hundeeiere.Bygget eies av Karmøy Kommune og Avaldsnes Idrettslag,med en halvpart hver.Bygget
er i dag i en slik forfatning at det ikke kan brukes til hundeklubbens aktiviteter,uten at taket tettes
og fuktskader utbedres.Før klubben starter nødvendig renovering av bygget,ønsker de en
langsiktig leieavtale, slik at de har en trygghet for at investeringene blir fornuftige,sett i forhold til
leietid.
Forslag.
Det inngåes langsiktig leieavtale med Karmøy Hundeklubb om leie av de samme arealer som
før.Avtalen forutsetter at,aktuell del av bygget renoveres slik at det blir en sunn,bra og trygg plass
å være.Dagens reguleringsstatus,endres fra formål barnehage til idrettsformål,før

Oversendelsforslag til formansskapet., foreslått av Yngve Eriksen, Kristelig Folkeparti
Karmøy kommune kjøper inn samiske flagg og flagger med disse flaggene 6 februar som er
samefolkets dag.

1. Oversendelsesforslag fra Hagland (KL):
Karmøy Hundeklubb har i mange år hatt,på det gamle idrettsanlegget på Avaldsnes,en leieavtale om
bruk av kjellersalen,til klubbaktivitet og inngjerdet uteareal til opptrening av hunder og
hundeeiere.Bygget eies av Karmøy Kommune og Avaldsnes Idrettslag,med en halvpart hver.Bygget er
i dag i en slik forfatning at det ikke kan brukes til hundeklubbens aktiviteter,uten at taket tettes og
fuktskader utbedres.Før klubben starter nødvendig renovering av bygget,ønsker de en langsiktig
leieavtale, slik at de har en trygghet for at investeringene blir fornuftige,sett i forhold til leietid.
Forslag.
Det inngåes langsiktig leieavtale med Karmøy Hundeklubb om leie av de samme arealer som
før.Avtalen forutsetter at,aktuell del av bygget renoveres slik at det blir en sunn,bra og trygg plass å



være.Dagens reguleringsstatus,endres fra formål barnehage til idrettsformål,før 
Haglands forslag oversendt formannskapet uten realitetsvotering. 
 
2. Oversendelsesforslag fra Eriksen (KrF): 
Karmøy kommune kjøper inn samiske flagg og flagger med disse flaggene 6 februar som er 
samefolkets dag. 
Eriksens forslag oversendt formannskapet uten realitetsvotering. 
 
3. Ordfører orienterte om budsjettarbeidet:  
Rådmannen legger grem sitt budsjettforslag mandag 1. november i kommunestyresalen kl. 13.00.  
Det blir arbeidsmøte for de faste medlemmene av formannskapet og gruppelederne mandag 8. 
november i formannskapssalen fra kl. 08.30 -15.00, med lunsj kl. 12.00.  
Budsjettforslaget til posisjonspartiene må være fremlagt i formannskapet 22. november. Alle 
budsjettforslag det skal voteres over må legges fram i kommunestyret 13. desember.  
 
4. Ordfører oreinterte om KS Rogaland sin høstkonferanse 21. og 22. oktober på Scandic Maritim 
Hotel Haugesund. 
 Nilsen, Thorheim, Midtun, Wisnæs, Levinsen og Grindhaug deltar.    
 
5. Ordfører orienterte om at det tirsdag 19. oktober blir gravestart for nytt sykehjem i Skudeneshavn. 
Ordfører vil sammen med ungdomsrådet ta første gravetak på tomta for å markere at bygging av det 
nye sykehjemmet er i gang. 
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